
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                  G!ZD!SÁGI ÉS VÁROSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁG! 

1 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2023. november 15; (szerda) napján a 9 órára meghirdetett, 

de ténylegesen 9 óra 8 perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri 
Hivatalának Polgármesteri Tárgyaló termében megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök- 
Rácz Zoltán elnökhelyettes; 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag- 
Máté Péter bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: Gyurkovics János alpolgármester- 
dr/ Biró Gyula aljegyző; (!z 1/ és a 2/ napirendi pont 
tárgyalásakor) 
dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként) 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 

dr/ Varga !ndrás osztályvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
Kocsis !nikó osztályvezető- 

     Dési Ildikó közbeszerzési referens; 

     Balogh !drienn titkárság vezető. 

 

Bomba Gábor elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 4 

bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 9 óra 8 perckor 

megnyitja. 

 

Bomba Gábor elnök: A kiküldött napirendekhez képest 4 új napirendi ponti javaslat érkezett, 

mindegyik nyílt ülésre, ha jól látom. Az egyik az óvodafejlesztés Szekszárd Szőlőhegyen 
eszközbeszerzés vonatkozásában a műszaki-szakmai eszközökre vonatkozó árajánlatkérés 
indítása, a másik a Zöld városhoz kapcsolódó többlettámogatási igény jóváhagyását követő 
szerződés költségsorainak módosítása. A következő a felnőtt háziorvosi rendelők 
eszközbeszerzés tárgyú ajánlatkérés megindítása, illetve a karácsonyi csomagról szóló döntés. 

Ezek e-mailen kiküldésre kerültek, kivéve a karácsonyi csomag, azt most javasolom fölvenni. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel az ismertetett új napirendi pontok nyilvános ülésre való 
felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 

 

Bomba Gábor elnök: ! karácsonyi csomagot tárgyalnánk először, ezt javasolom. Kikészítésre 
kerültek a csomagok, illetve 2/ napirendként pedig a gazdasági tárgyú átvilágítás tárgyban 
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kötött megbízási szerződés 1. számú módosítása lenne a következő napirend és utána a 
meghirdetés sorrendjében haladnánk tovább.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 

1. napirendi pont: 

Javaslat a „Karácsonyi csomag beszerzés 65; év feletti regisztrált szekszárdi lakosok részére” 
tárgyú árajánlatkérési eljárás lezárására 

(szóbeli) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Balogh !drien titkárságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Polgármesteri Hivatal 
működésének a 2021-2023-as időszakra vonatkozó jogi és gazdasági tárgyú átvilágítása 
tárgyban kötött megbízási szerződés 1; számú módosítására  
(249/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Kérelem önkormányzati tulajdonú ingatlanok vadföldgazdálkodás céljából történő 
bérbeadására  
(245/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a „Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtése, szállítása és ártalmatlanításra történő 
átadása” tárgyú beszerzési eljárás megindításának jóváhagyására  

(251/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
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5. napirendi pont: 

Javaslat „Vállalkozási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város területén lévő csapadékvíz 
átemelők és tüzivíz tározók üzemeltetésére” tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló 
döntésének jóváhagyására  
(252/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése vonatkozásában a műszaki-szakmai eszközökre 

vonatkozó árajánlatkérés indítására 

(253/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat a „TOP-6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú Zöld város kialakítása" című 
projekt keretében a többlettámogatási igény jóváhagyását követő támogatási szerződés 
költségsorainak módosítására 

(254/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

8. napirendi pont: 

Javaslat a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 Felnőtt háziorvosi rendelők létrehozása 
eszközbeszerzés” tárgyú ajánlatkérés megindításának jóváhagyására     
(255/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

9. napirendi pont: 

Javaslat a „Mészöly-tanyához” kapcsolódó, birtokösszevonási célú csereszerződés 
keretében történő területrendezésre  
(246/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

10. napirendi pont: 

Tájékoztató a behajthatatlan követelésekről  
(247/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 
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11. napirendi pont: 

Településképi vélemény iránti kérelem Szekszárd, zártkert 7271; hrsz; alatti gazdasági épület 
bővítésére 

(248/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

12. napirendi pont: 

Településképi vélemény iránti kérelem Szekszárd, zártkert 8765/1; hrsz; alatti gazdasági 
épület bővítésére 

(250/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

___________________________________________________________________________ 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat a „Karácsonyi csomag beszerzés 65; év feletti regisztrált szekszárdi lakosok részére” 
tárgyú árajánlatkérési eljárás lezárására 

(szóbeli) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Balogh !drien titkárságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Most idén úgy döntött a bizottság, hogy ugyanakkora összegre kérünk 
ajánlatot és minden pályázó abban versenyez egymással, hogy ugyanakkora összegért a 
beltartalmat megmutatja, hogy mit ajánl egyébként a csomagba. Ez alapján kéne döntést 
hoznunk, hogy melyiket választja ki a bizottság. !z ülés kezdete előtt mindenki meg tudta 
nézni. Megnézte mindenki? Jó. Számsorrendben megyünk, vagy hogy legyen?  

 

!z elnök szavazásra teszi fel az 1; számú csomagot, amelyet egy bizottsági tag sem 
támogatott. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a 2; számú csomagot, amelyet 2 bizottsági tag támogatott; 
 

Máté Péter tag: Szerintem az 1 liter citrom nem mindenhol kell. 

 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér tag: Tudod mi a baj? A kávét ki fogja tudni megfőzni? Vannak 

magas vérnyomásosok, cukrosok. 

 

Bomba Gábor elnök: Nekem tetszik a kávé benne, most ezekről tudunk szavazni. Ha az lesz a 

döntés, hogy egyiből se tudtunk választani, akkor valamit majd kell mondanunk nyilván.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a 3; számú csomagot, amelyet egy bizottsági tag sem 

támogatott; 
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!z elnök szavazásra teszi fel az 4; számú csomagot, amelyet 2 bizottsági tag támogatott; 
 

Máté Péter tag: Van egy megoldás, ami köztes. Fogadjuk el úgy, hogy felét innen, felét onnan. 

 

Bomba Gábor elnök: Melyik felét? 

 

Máté Péter tag: Ugye a 2-re volt 2 szavazat, a 4-re volt 2 szavazat, akkor fele csomagot 

rendeljük meg a 4-esből, fele csomagot rendeljük meg a 2-esből és aki idejön időben, az tud 
választani, hogy melyiket szeretné vinni haza.  

 

Bomba Gábor elnök: Jesszusom. Nem lesz abból veszekedés?  

 

Máté Péter tag: Értékben ugyanannyi.  

 

Bomba Gábor elnök: Nyugdíjasok fognak összeveszni/ 
 

Máté Péter tag: De itt most úgy döntöttünk, hogy egyik se/  
 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér tag: !jándék lónak ne nézd a fogát/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Kiment egy ajánlatkérés x darab csomagra/ Ha azon 
most változtat a bizottság, az nem biztos, hogy jó/ 
 

Máté Péter tag: Mónika, a mostani döntésünk alapján döntetlen, tehát nem döntöttünk/ 
 

Bomba Gábor elnök: Akkor mi lenne, ha kihúznánk egy sapkából és akkor mindenki egyformát 
kap? Most nem tudok jobbat. 

 

Balogh !drien titkárságvezető: A 2-es számú csomag nem éri el azt a súlyt, amely meg lett 
határozva/ 
 

Máté Péter tag: !kkor miért tettétek bele, ha nem felel meg? Ez ciki, ez így ciki/ Tehát 
ideteszed elénk, hogy döntsünk róla és utána, miután arról döntünk, akkor azt mondod, hogy 
erről nem dönthetünk, mert ez nem is felel meg/ 
 

Balogh !drienn titkárság vezető: Most néztem meg/ 
 

Máté Péter tag: Ez ciki. Mindegy, nem felel meg a feltételeknek, ettől kezdve ez így ciki/ 
 

Bomba Gábor elnök: Akkor újraindítjuk? Akkor 1., 3., 4. játszik. 

 

Máté Péter tag: A 2-es kiesik. 
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!z elnök szavazásra teszi fel az 1; számú csomagot, amelyet 2 bizottsági tag támogatott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a 4; számú csomagot, amelyet 2 bizottsági tag támogatott; 
 

Bomba Gábor elnök: A bizottság úgy döntött, hogy sorshúzással dönt a csomagról. 
Megállapítom, hogy a szavazás eredménye az, hogy ugyanannyi szavazatot kapott az 1-es és 
ugyanannyit a 4-es, ezért azt javaslom, hogy a bizottság sorshúzással döntsön a 2 csomag közül 
és természetesen az elnök fog húzni. Aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen, egyhangúlag 
támogatott; ! bizottság lebonyolítja a sorsolást; 
 

Bomba Gábor elnök: Kihirdetem, hogy nyert az 1. számú csomag, Péter felmutatja, hogy van 

másik szám is benne. Akkor az lenne a határozati javaslat, hogy dönt arról, hogy a karácsonyi 
csomag beszerzés 65 év feletti, regisztrált szekszárdi lakosok részére tárgyban kiküldött a 
árajánlatkérési eljárásban Merkl Krisztina egyéni vállalkozó (7130 Tolna, !lkotmány utca 22.), 

a Millfood Kft. (1027 Budapest, Bem József utca 9.), valamint a Tesco-Global (2040 Budaörs, 

Kinizsi út 1-3.) által küldött ajánlat érvényes, az általuk behozott mintacsomag megfelel az 
árajánlatkérésben foglalt feltételeknek, dönt arról, hogy az árajánlatkérésben foglaltak 
figyelembe vételével a bruttó 5.000 forint értékű karácsonyi csomag összeállítása, 

csomagolása és leszállítása tekintetében a legjobb ajánlatot Merkl Krisztina egyéni vállalkozó 
ajánlattevő tette. Javasolja a 2. pont alapján Merkl Krisztina ajánlattevőt nyertesként 
kihirdetni és vele a szerződést az ajánlatban szereplő vállalásoknak megfelelően megkötni. 
Felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozatban foglalt intézkedések megtételére.  

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ha az egyik csomag nem felel meg az előírásnak, akkor 
ezen a kiosztott határozati javaslaton módosítani kellene, és rögzíteni kellene, hogy az egyik 
ajánlat érvénytelen/ 
 

Bomba Gábor elnök: Az 1. pont akkor módosul, hogy dönt arról, az eleje ugyan az, hogy Merkl 

Krisztina egyéni vállalkozó egyik csomagja nem felelt meg az ajánlati felhívásnak, Merkl 

Krisztina 2. csomagja, a Millfood Kft/ és a Tesco-Global csomagjai meg megfeleltek az 

ajánlatkérésben foglalt feltételeknek.   

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

313/2023; (XI;15;) határozata 

a „Karácsonyi csomag beszerzés 65; év feletti regisztrált szekszárdi lakosok részére” tárgyú 
árajánlatkérési eljárás lezárásáról      

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ e) pontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt arról, hogy a „Karácsonyi csomag beszerzés 65; év feletti regisztrált szekszárdi 
lakosok részére” tárgyban kiküldött árajánlatkérési eljárásban a Merkl Krisztina EV 

(7130 Tolna, !lkotmány utca 22;) által benyújtott két ajánlat, két mintacsomag közül 
az egyik nem felelt meg az árajánlatkérésben foglaltaknak a csomag súlyára való 
tekintettel; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt arról, hogy a „Karácsonyi csomag beszerzés 65; év feletti regisztrált szekszárdi 
lakosok részére” tárgyban kiküldött árajánlatkérési eljárásban a Merkl Krisztina EV 

(7130 Tolna, !lkotmány utca 22;) 1/) pont alá nem tartozó ajánlata, a Millfood Kft. 

(1027 Budapest, Bem J; u; 9;), valamint a Tesco Global Zrt; (2040 Budaörs, Kinizsi út 
1-3;) által küldött ajánlat érvényes, az általuk behozott mintacsomag megfelel az 
árajánlatkérésben foglalt feltételeknek; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. dönt arról, hogy az árajánlatkérésben foglaltak figyelembevételével, a bruttó 5/000,- 
Ft értékű karácsonyi csomag összeállítása, csomagolása és leszállítása tekintetében a 
legjobb ajánlatot Merkl Krisztina EV (7130 Tolna, !lkotmány utca 22;) ajánlattevő 
tette. 

  

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. dönt Merkl Krisztina EV (7130 Tolna, !lkotmány utca 22;) ajánlattevő nyertesként 
történő kihirdetéséről, és dönt arról, hogy vele a szerződést az ajánlatban szereplő 
vállalásoknak megfelelően megköti/ 
 

Határidő: döntéshozatal napját követő 4 munkanapon belül 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozatban foglalt intézkedések megtételére/  
 

Határidő: döntéshozatal napját követő 4 munkanapon belül 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Polgármesteri Hivatal 
működésének a 2021-2023-as időszakra vonatkozó jogi és gazdasági tárgyú átvilágítása 
tárgyban kötött megbízási szerződés 1; számú módosítására  
(249/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Megkérném aljegyző urat, hogy röviden ismertesse a határozati 
javaslatot. 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Bizottság! !z előterjesztés lényegében arról szól, hogy a 
korábban eldöntött felülvizsgálathoz az ügyvéd úr szerződését módosítsa, mivelhogy az 

ügyvéd úr nem tudta még elvégezni az átvilágítást. Az ügyvéd úrral történt egyeztetés alapján 
azt mondta, hogy a beérkezett dokumentumokat már át tudja vizsgálni december 15-ig, ezért 
tartalmazza az előterjesztés ezt a december 15-ei dátumot, és ennek megfelelően készült el a 
szerződésmódosítás is. Kérem az előterjesztés megtárgyalását. Köszönöm. 

 

Máté Péter tag: Nekem határozati javaslat módosítóm van. Tekintettel arra, hogy hosszú idő 
eltelt, tegnap folytattunk egy megbeszélést az ügyvéd úrral és annak következtetéseképp azt 

a konzekvenciát vonnánk le, hogy nincs értelme további pénzt költeni erre, valószínű 
eredményt nem fogunk elérni, hanem az eddigi költségeit számolja el és álljunk el a 
szerződéstől. Nekem a határozati javaslatom az lenne, hogy álljunk el a szerződéstől és az 
eddigi költségeit, ami eddig volt költsége, azt fizessük ki, jöjjön vissza a bizottságra 
jóváhagyásra és itt zárjuk le a dolgot. 

 

Bomba Gábor elnök: Rendben. Az elállás módját kéne még akkor meghatároznunk, nyilván 

kezdeményezzük a közös megegyezéssel, én ezt javasolnám a szerződésnek a felbontását kvázi 
és az eddig történt munka elszámolását, valamint az eddig elkészült anyagoknak a 
megküldését. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

314/2023; (XI;15;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Polgármesteri Hivatal működésének a 
2021-2023-as időszakra vonatkozó jogi és gazdasági tárgyú átvilágítása tárgyban kötött 

megbízási szerződésről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ d) pontjában 
meghatározott hatáskörére tekintettel 
 

1. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és Dr/ Góbi János egyéni ügyvéd 
között „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Polgármesteri Hivatal 
működésének a 2021-2023-as időszakra vonatkozó jogi és gazdasági tárgyú átvilágítása 
tárgyban” 2023/ július hó 09/ napján, I/E/192-2/2023/ iktatószám alatt létrejött 
Megbízási szerződés -lehetőség szerint közös megegyezéssel történő-

megszüntetéséről- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt az 1/) pontban foglaltakkal kapcsolatban a szükséges 
intézkedések (megbízott értesítése, elszámolás és megszüntető okirat döntéshozó elé 
történő beterjesztése) megtételére/ 
 

Határidő: 2023. november 30. 

Felelős: dr; Bagó !nita Szilvia osztályvezető 

 

3. napirendi pont: 

Kérelem önkormányzati tulajdonú ingatlanok vadföldgazdálkodás céljából történő 
bérbeadására  
(245/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: !ndrás, tiéd a szó! 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Bizottság! Kiegészíteni nem 
kívánom az előterjesztést, egy pontosítást szeretnék tenni. Az előterjesztés szövege 
tartalmazza, hogy milyen ajánlatot tett ugye a vadásztársaság a bérleti díj vonatkozásában, itt 

elírtam, tehát nem 30-40 forint/m2, hanem 3-4 forint/m2, zárójelben a hektár az jó, tehát 30-

40.000 forint/hektár/év lenne a konkrét ajánlat. Ugye itt parlagterületekről van szó, azt tudni 
kell, évtizedek óta nem használta senki ezeket a földterületeket. Tájékoztatásul, egy művelt, 

szántó művelési ágú ingatlannak a jelenlegi bérleti díja az ilyen 80-100.000 forint/hektár 
között mozog, tehát körülbelül ennek a felét ajánlotta a vadásztársaság. 
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Bomba Gábor elnök: Egy a szántónak a bérleti díj az 200.000-nél van, nem 80-100, annyi az 

uniós támogatás rá, minimum azt el szokták kérni bérletbe.  

 

Máté Péter tag: Én szeretném kérdezni az !ndrást, hogy jól értem-e? Nem művelnék ezt a 

földet, nem termelnének rajta semmit, ugyanúgy maradna parlag, csak a rajta levő vadakat 
vadásznák vagy nem erről szól a dolog? Miről szól a dolog? 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Így van, bevetnék, de hát abból nekik haszon nem nagyon 
lesz rá/ Haszonnal nem kell számoljanak, mivel vadföld lesz, tehát direkt azért vetik be, hogy a 

vadakat odacsalogassák. 

 

Bomba Gábor elnök: Én ezt a 3-4 Ft-ot, az eredeti jobban tetszett, ezt azért tényleg túlzásnak 
tartom, legalább egy 10 Ft-ot kérjünk akkor érte, mert ez nagyon gyermeteg. Ez itt most 5 

hektár, ugye? 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Igen. 

 

Bomba Gábor elnök: A szántónál javaslom a 100.000 forintot, a többinél meg akkor maradjunk 
az 5 forintban. Hány évre kérik? 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Nem jelöltek meg időpontot/ 
 

Bomba Gábor elnök: Nekem nincs erről igazán véleményem. 20-ra ne adjuk, mert ha látjuk, 
hogy mégis nem jó, tehát valami rövidebb időre gondoltam. 

 

Máté Péter tag: Ha határozatlan időre adjuk, azt mindig fel lehet mondani/ 
 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Nem lehet határozatlan időre/ 
 

Bomba Gábor elnök: 1 év az azért nem jó, mert elő kell készíteni a talajt, dolgozni kell vele, 

tehát azért a mezőgazdaságban az 1 év nem ér semmit. Vetni akar, 5 éves vetésforgót is 
szoktak csinálni, most ne szúrjunk így ki velük. Akkor 5 évre javasolná a bizottság és 
természetesen inflációkövetéssel.  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

315/2023; (XI;15;) határozata 

önkormányzati ingatlanok haszonbérleti szerződés keretében történő hasznosításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1/2/ pontjában 

meghatározott hatáskörben eljárva  
 

1. javasolja az önkormányzati tulajdonban lévő alább részletezett ingatlanok Szekszárdi 
!ranyfürt Vadásztársaság (7143 Őcsény, !dy Endre utca 10/, képviseli. Müller János) 
részére 5 évre történő haszonbérbeadását szántó művelési ág esetében 100/000 ft/ha/év, 
a többi művelési ág esetében 50/000 ft/ha/év bérleti díj ellenében 

Hrsz. művelési ág alapterület m2 

Szekszárd 01324/3 kivett anyagbánya 2186 

Szekszárd 01324/4 kivett anyagbánya 2090 

Szekszárd 01324/5 a) kivett anyagbánya 

b) szántó 

c)  kivett anyagbánya 

összesen 

3836 

9233 

599 

13.668 

Szekszárd 01324/6 a) erdő 

b) szántó 

összesen 

2094 

592 

2686 

Szekszárd 01341/2 szántó 5970 

Szekszárd 01341/5 a) legelő 

b) szántó 

összesen 

2213 

2332 

4545 

Szekszárd 01376/30 legelő 3750 

Szekszárd 01376/31 legelő 3365 

Szekszárd 01376/34 legelő 4875 

Szekszárd 01376/35 legelő és út 6000 

ÖSSZESEN  49.135 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a haszonbérleti szerződés fenti feltételekkel való 
előkészítésére/ 

 

Határidő: 2023; december 20; 
Felelős: Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 dr; Varga !ndrás osztályvezető 
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3. felhívja az alpolgármestert a bérleti szerződés aláírására/ 
 

Határidő: 2023; december 31; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a „Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtése, szállítása és ártalmatlanításra történő 
átadása” tárgyú beszerzési eljárás megindításának jóváhagyására  

(251/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Karcsi, tied a szó! 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Tisztelt Bizottság! Köszönöm a szót. Minden évben kiírjuk 
ezt a beszerzési eljárást. Január 20-ig van szerződésünk, pontosabban addig lett kijelölve, ugye 
kijelöléssel nyertek. Összeszedtük a környéken az összes szóba jöhető ilyen típusú vállalkozást, 

eddig az összes kiírás érvénytelen volt, senki nem vállalta ezért a rezsicsökkentett díjért a 
szolgáltatás elvégzését. Ilyenkor jön az, hogy a közműhivatal kijelöl egy vállalkozót és a 
vállalkozónak az elismert díját és a rezsicsökkentett, lakosság által fizetendő díj közti 
különbözetet, azt az állam kikompenzálja a vállalkozónak, hogy azért kár ne érje. Gyakorlatilag 

ezt az eljárást szeretnénk kiírni, mert január 20-áig szól a jelenlegi szolgáltatónak a kijelölése. 

Erről van szó gyakorlatilag/ 
 

Bomba Gábor elnök: Köszönöm. Van-e valakinek új javaslata? Én javaslom, az E/R/Ö/V-öt azért 
hívjuk meg, hátha. Nincs rá engedélyük, még erre sincs? !kkor Gyöngyvér kérésére felolvasom 
a határozati javaslatot. Jóváhagyja az előterjesztésben rögzített ajánlattevői kört, dönt 
Szekszárd Megyei Jogú Város Szekszárd közigazgatási területén a nem közművel összegyűjtött 
háztartási szennyvíz begyűjtése, szállítása és ártalmatlanításra történő átadása tárgyú 
beszerzési eljárás megindításának elfogadásáról és az előterjesztés szerinti tartalommal. 
Felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére. Az összes cselekményt meg kell tenni ezzel kapcsolatban. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

316/2023; (XI;15;) határozata 

„Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén a nem közművel összegyűjtött 
háztartási szennyvíz begyűjtése, szállítása és ártalmatlanításra történő átadása” tárgyú 

beszerzési eljárás megindításának jóváhagyására;      
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. jóváhagyja az előterjesztésben rögzített ajánlattevői kört/  

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (továbbiakban. !jánlatkérő) 
„Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén a nem közművel összegyűjtött 
háztartási szennyvíz begyűjtése, szállítása és ártalmatlanításra történő átadása” tárgyú 
beszerzési eljárás megindításának elfogadásáról az előterjesztés szerinti tartalommal- 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat „Vállalkozási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város területén lévő csapadékvíz 
átemelők és tüzivíz tározók üzemeltetésére” tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló 
döntésének jóváhagyására  
(252/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Ha jól látom, itt is Karcsi te vagy az előterjesztő/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Egy újabb beszerzési eljárás indítást szeretnénk 
elfogadtatni a város területén lévő 11 darab tüzivíz tározó üzemeltetése, illetve a 4 darab 

csapadékvíz-átemelő üzemeltetésére. Évek óta az E/R/Ö/V/ végzi, ugye mindenféle 
távfelügyeleti rendszer is oda van hozzájuk kiépítve, most is csak ők adtak ajánlatot, így azt 
gondolom, hogy a dolog egyértelmű. Akik még ilyen infrastruktúrával rendelkeznek, ők nem 
adtak ajánlatot. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Bomba Gábor elnök: Az eredetileg kiküldött határozati javaslatra szavaznánk módosítás 

nélkül/ 
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!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

317/2023; (XI;15;) határozata 

„Vállalkozási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város területén lévő csapadékvíz átemelők 
és tüzivíz tározók üzemeltetésére” tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló döntésének 

jóváhagyásáról  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában 

meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt az E;R;Ö;V; Víziközmű Zrt; (7100 Szekszárd, Mátyás Király utca 62/) ajánlatának 
érvényessé nyilvánításáról/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt a „Vállalkozási szerződés Szekszárd Megyei Jogú Város területén lévő 
csapadékvíz átemelők és tüzivíz tározók üzemeltetésére” tárgyú beszerzési eljárás 
lezárásának elfogadásáról az előterjesztés szerinti tartalommal/  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. dönt a legalacsonyabb ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot benyújtó, E;R;Ö;V; 
Víziközmű Zrt; (7100 Szekszárd, Mátyás Király utca 62/) nyertes !jánlatevőként 
történő kihirdetéséről, és a szerződést az ajánlatban szereplő vállalásoknak 
megfelelően megköti. 

 

 

HHatáridő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

Megnevezés 

 

!jánlati ár (nettó Ft) ÁF! (27%) !jánlati ár 

(bruttó Ft) 
2024.01.01-tól-2024.06.30-ig 4.966.666,-Ft 1.341.000,-Ft 6.307.666,-Ft 

2024.07.01-től-2024.12.31-ig 4.966.667,-Ft 1.341.000,-Ft 6.307.667,-Ft 

2025.01.01-től-2025.06.30-ig 4.966.667,-Ft 1.341.000,-Ft 6.307.667,-Ft 

Mindösszesen ajánlati ár: 14.900.000,-Ft 4.023.000,-Ft 18.923.000,-Ft 
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4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése vonatkozásában a műszaki-szakmai eszközökre 

vonatkozó árajánlatkérés indítására 

(253/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: !nikó, tied a szó! 
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Minimális kiegészítést szeretnék tenni, illetve nem kiegészítést, 

csak összefoglalni. Az eredetileg uniós nyílt közbeszerzési eljárást változtattuk meg, a műszaki 
tartalmat átalakítottuk. Jelenleg fut már az egy héttel ezelőtt jóváhagyott beszerzésünk. Vissza 

van még a műszaki és a textil árucikk beszerzés, ebből most a műszaki tartalom állt össze oly 
mértékben, hogy megállapítottuk ugye a becsült értéket, nettó 3/600/000 Ft. A lehető legtöbb 
ajánlattevőt igyekeztünk megjelölni ajánlattevői körbe, hiszen egy ajánlatkérésnél legalább 3 
érvényes ajánlatnak be kell jönni és szeretnénk mielőbb indítani ezt a kis beszerzést árajánlat 
kéréssel. 
 

Bomba Gábor elnök: Ajánlattevői körnél fölolvasom, hogy kik vannak. Balázs-Diák Kft. 

Budapest, K.W.H. Marketing Mosonmagyaróvár, CPM Kft/ Kiskunfélegyháza, VÖRÖSKŐ, azaz 

Euronics Veszprém, Media Markt Szekszárd, Mikro Hifi Szekszárd, Alienline Kft. Szeged, 

Infopolice Kft. Debrecen, PROCOMP Kft. Zalaegerszeg, Flat-Comp Szekszárd, Schneider 

Informatika Pécsvárad.  

 

Kocsis !nikó osztályvezető: A nem szekszárdi illetőségű ajánlattevők eredetileg is érdeklődtek 
a nagy uniós közbeszerzési eljárásban a műszaki részajánlati kör iránt, tehát most őket ugye 
nyilván ez miatt célszerű nekünk meghívni, hiszen ismerik a dokumentáció egy részét vagy a 
műszaki paramétereket, és hát nyilván igyekeztünk helyi cégeket is beépíteni az ajánlati körbe. 

 

Bomba Gábor elnök: Nekem még lenne egy javaslatom, az M-Digit Kft. Szekszárd, ha már van 
sok szekszárdi. Valakinek még ajánlattevői körre? Kérdés? 

 

Máté Péter tag: A módosított 7 kilogramm kapacitású, B energiaosztályú mosógép. Miért nem 
A-st veszünk, miért B-st?  
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Kocsis !nikó osztályvezető: Menet közben változtak már a műszaki paraméterek. Mi 

honlapokon tájékozódtunk és most ugye teljes energetikai besorolást átalakították, ezt 

szenvedjük most egyébként az Ipari Parkban, mert most a használatbavételi engedélyhez 
szükséges az Ipari Park esetében is ugye energetikai tanúsítvány és november 1-től hatályba 
lépett egy egész más konstrukció. Most még sikerült a Kormányhivatallal leegyeztetnünk, hogy 
a régi rendszer alapján elfogadják, merthogy nincs meg hozzá az infrastruktúra, amin rögzítik 
az energetikusok, tehát maga a szoftver rész nem működik még, viszont mi addig a 

használatbavételi engedélyt nem kapjuk meg és nem tudjuk értékesíteni. Most így év közben 
nagyon sok minden változott, tavaly a Patak utcánál volt ugyanez a probléma, hogy sokkal 
szigorúbb feltételekkel lehetett idén. Most egyébként nem felelne meg már hőszivattyúval se 
a mostani, 0-s kimenet kell. 

 

Máté Péter tag: Kávéfőző a bölcsődébe? 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: A módszertani szakértő és az óvodavezető állította össze a listát, 
ők adták le az igényeket, nem mi találtuk ki. 
 

Máté Péter tag: Kávétartály minimum 40 gramm, maximum 60 gramm, víztartály minimum 2 
liter, maximum 3 liter, 15 bar nyomás, 12 hó jótállás/ Ez olyan, mintha egy adott típusra ki 
lenne írva.  

 

Kocsis !nikó osztályvezető: Van egy tól-ig értékhatár/ Tól-ig határban kell mozogni, de nyilván 
ki szerettük volna kerülni a kevésbé tartós termékeket/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Bomba Gábor elnök: Ajánlattevői körre egy javaslat hangzott el, akkor azzal kiegészítve az 
eredeti határozati javaslatot teszem fel szavazásra. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

318/2023. (XI.15.) határozata 

a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini 

bölcsőde létrehozása” című projekt eszköz beszerzése vonatkozásában a műszaki-szakmai 

eszközökre vonatkozó árajánlatkérés indításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/a/, pontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva  
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1. jóváhagyja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése 
Szekszárd Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi 
mini bölcsőde létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és mini 
bölcsődei műszaki-szakmai eszközök vonatkozásában kiírandó ajánlatkérés módosított 
műszaki tartalmát.  

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. jóváhagyja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini 
bölcsőde létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és mini 
bölcsődei műszaki-szakmai eszközök vonatkozásában kiírandó ajánlatkérést és dönt 
annak megindításáról. 
 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök  
 

3. a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini 
bölcsőde létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és 
minibölcsődei műszaki-szakmai eszközök vonatkozásában kiírandó ajánlatkérésre a 
meghívásra kerülő gazdasági szereplők körét az előterjesztésben foglaltak szerint 
határozza meg azzal a kiegészítéssel, hogy kerüljön meghívásra az M-Digit Kft. is; 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a határozatban foglaltak szerint tegye meg a 

szükséges intézkedéseket a határozatban foglaltak végrehajtására/ 
 

Határidő: döntéshozatalt követő 5 munkanapon belül  
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat a „TOP-6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú Zöld város kialakítása" című 
projekt keretében a többlettámogatási igény jóváhagyását követő támogatási szerződés 
költségsorainak módosítására 

(254/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: !nikó, hogy áll a jóváhagyás? 
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Kocsis !nikó osztályvezető: Most hétfőn ezért került nagyon gyorsan be előterjesztésbe az 
anyag. Megkaptuk az irányító hatóság jóváhagyását, tehát megkaptuk a 61 millió forintos 

ráemelést, de ezzel kapcsolatban ugye, hogy ez valóban ide lekerüljön, a költségvetést is 
megemelje, ezzel kapcsolatban vannak ugye SOS-es operatív teendőink, mi most gyorsan azért 
hoztuk be tulajdonképpen ezt a napirendi pontot, mert támogatási szerződést kell 
módosítanunk a minisztériummal, hiszen az eredetileg beadott többlettámogatási összeget 
alátámasztó dokumentumok alapján 61 millió forinttal megemelkedik a pályázati 
költségvetésünk, tehát a támogatási összegünk, ezért támogatási szerződésmódosítás van 
most folyamatban és szeretnénk most előzetesen, ha jóváhagyná a bizottság, hogy ezt a 
szerződést, ha mi megkapjuk, mielőbb aláírhassa alpolgármester úr, hiszen ezt követően mi 
már elindítottuk egy másik csatornán a 61 millió forintnak a lehívását is, hogy mielőbb ugye itt 
legyen az összeg az alszámlákon, de mindenképpen az utalásnak a feltétele az lesz, hogy a 
támogatási szerződés is hatályba lépjen a módosított összeggel. Egyéb paraméterek nem 
fognak változni, a költségvetés is az az Excel-táblázat lesz mellékletben, amit eredetileg 

jóváhagyott a bizottság, amikor a többlettámogatási igényt benyújtottuk.  

 

Bomba Gábor elnök: Egy kérdésem van, inkább technikai, hogy biztosítottunk saját 
költségvetési fedezetet, ezzel kapcsolatban van-e döntésünk vagy kell-e dönteni arról, hogy 
akkor ezt feloldjuk a költségvetésben, mivelhogy megjön a támogatás vagy ezzel már nincs is 

teendője a bizottságnak vagy a közgyűlésnek? 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: A következő költségvetés aktuális módosításakor ezt 
technikailag kell rendezni, de a bizottságnak nincs más dolga ezzel. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Bomba Gábor elnök: A kiküldött határozati javaslatra szavaznánk. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

319/2023; (XI;15;) határozata 

„TOP-6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú Zöld város kialakítása" című projekt 
keretében a többlettámogatási igény jóváhagyását követő támogatási szerződés 
költségsorainak módosításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 7/2023/ (III/30/) önkormányzati 
rendelet (a továbbiakban. SZMSZ) 1/ melléklet „! Közgyűlés állandó bizottságainak részletes 
feladat- és hatáskörei” cím, Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság (GVB) (a továbbiakban. 
Bizottság) alcím 17/e) pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
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1. dönt a projektköltségvetés többlettámogatással megnövelt összegének 
átcsoportosításáról az előterjesztésben leírtak szerint/  

 

Határidő: a döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy tegye meg a szükséges intézkedéseket az 1/ 
határozati ponttal kapcsolatban/  

 

Határidő:  döntéshozatalt követő 10 munkanapon belül  
Felelős:  Kocsis !nikó osztályvezető 

 

8. napirendi pont: 

Javaslat a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 Felnőtt háziorvosi rendelők létrehozása 
eszközbeszerzés” tárgyú ajánlatkérés megindításának jóváhagyására     
(255/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: !nikó, te vagy az előadó/ 
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Orvosi bútorokat és eszközöket szeretnénk még beszerezni a 
Vörösmarty 2 háziorvosának a listája alapján vagy igényfelmérése alapján. Speciális 
termékekről van szó, nekünk nagyon fontos hangsúlyozni, hogy ezek csak orvosi bútorok 
lehetnek, hiszen egyéb bútorokat szereztünk már be, csak óvodai, csak bölcsődei és csak 

Tudásközpont bútorok, tehát az egybeszámítás miatt nagyon fontos, illetve lényeges az, hogy 
tényleg, részben ezek speciális termékek is. Mivel alacsony, 5 millió alatti ugye a beszerzési 
értékünk, ezért árajánlatkérésben szeretnénk lebonyolítani. Az előterjesztés tartalmazza a 2 
részajánlati kört, tehát a bútorokat és az eszközöket mi külön bontva tartjuk ugye nyilván. 

Hozzávetőlegesen nettó 3 millió forint az orvosi eszközök és 4 millió forint nettóban az orvosi 

bútoroknak az indikatív ajánlat alapján a beszerzési értéke. 3 ajánlattevőt adtunk meg 

jelenleg, mivel speciális termékekről van szó és nekünk egy kicsit a Rextra kedvesebb is, mert 

ővele már dolgoztunk együtt több orvosi felújítás esetén, tehát a Kölcseynél is ő volt a nyertes, 

az Ügyeleti Központnál is és nagyon korrektül dolgoznak, de hát nyilván nincs ráhatásunk az 
ajánlatkérésre. 

 

Bomba Gábor elnök: Elég a 3? Ha valaki nem ad ajánlatot, akkor nem állunk le? Mert 5-öt 

szoktunk azért, a biztonsági tartaléknak. Egyébként nem tudok senkit, de a 3 olyan 

problémásnak tűnik, hogy a határidőbe beférjünk. 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: Bízunk benne, hogy lesz ajánlat/  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Bomba Gábor elnök: Az eredeti határozati javaslatot teszem akkor fel szavazásra változtatás 
nélkül. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

320/2023; (XI;15;) határozata 

„TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 Felnőtt háziorvosi rendelők létrehozása eszközbeszerzés” 
tárgyú ajánlatkérés megindításának jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/a), e) pontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. Jóváhagyja az Előterjesztés írásbeli és vagy szóbeli kiegészítése (és jegyzőkönyvben 
rögzítettek) során megadott !jánlattevői kört/  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (továbbiakban. !jánlatkérő) „TOP-

6.6.1-16-SE1-2020-00004 Felnőtt háziorvosi rendelők létrehozása eszközbeszerzés” 
tárgyú ajánlatkérés megindításának elfogadásáról az előterjesztés szerinti 
tartalommal; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 9 óra 51 perckor 

berekeszti. ! bizottság zárt ülésen folytatja tovább munkáját; 
 

 

K.m.f 

 

 

 

Máté Péter 

                  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Készítette: 
 

dr. Holczer Mónika 

  jegyzőkönyvvezető 

  

Bomba Gábor 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr; Biró Gyula 

                aljegyző 

 


